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Protokół 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu 14 grudnia 2009 roku

Obecni

1. Radny Marek Rajca Przewodniczący obecny
2. Radny Marian Kita Z -ca Przewodniczącego obecny
3. Radny Czesław Badura nieobecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radna Andrzej Mentel obecny
6. Radna Hanna Szotowska obecna
7. Radny Andrzej Świątek obecny
8. Radna Danuta Walczak obecna
9. Radna Teresa Kosmala obecna
10. Radny Krzysztof Francikowski nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska, Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek, Z -ca Kierownik wydziału 
Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Omówienie projektu budżetu Miasta na 2010r.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy Bieżące 

Komisje prowadzi przewodniczący Komisji – Marek Rajca

Radny Andrzej Światek : Chciałbym oświadczyć, że po raz kolejny nie otrzymałem materiałów, sprawdzałem 
skrytkę pocztowa w sobotę wieczorem nie było zawiadomienia ani materiałów, natomiast dzisiaj rano 
przeglądałem korespondencje znalazłem kartkę o zawiadomieniu, że sesja odbędzie się 17 grudnia 2009r.
Jest to kolejny przypadek gdzie nie dostaje materiałów w terminie, nikt też nie może zawiadomić 
telefonicznie, idąc na Komisję odebrałem telefon z Biura Rady od Pani Katarzyny ale dopiero o godzinie 11.
Gdyby nie to, że wiedziałem o tym, że jest Komisja w tym tygodniu to byłbym na niej nie obecny. Wydaje mi 
się że terminem właściwym powinien być piątek lub czwartek wieczorem, żebyśmy mieli te 3 dni. Po raz 
kolejny to nie dociera, nie znam porządku nie jestem przygotowany w temacie. Proszę o wyjaśnienie tego

Radna Teresa Kosmala : Chciałam zapytać dlaczego tak późno były materiały one są coraz później 
dostarczane. Materiały nie zostały dostarczone w regulaminowym terminie

Radna Danuta Walczak : Proponowała bym takie rozwiązanie mianowicie, jeżeli straż miejska nie zastała 
nikogo w domu to powinna w Biurze Rady zgłosić taką informację, że te osoby nie odebrały materiałów 
i telefonicznie poinformować



Zmiany w budżecie na 2009r.

Temat omawia Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
3. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
4. Radny Andrzej Świątek
5. Radny Wiesław Konderak

Omówienie projektu budżetu Miasta na 2010r.

Temat omawia Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Mentel
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
3. Z ca Burmistrza Anna  Ślagórska
4. Z -ca Kierownik wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radna Danuta Walczak
7. Radna Teresa Kosmala
8. Radny Marian Kita
9. Przewodniczący  Komisji – Marek Rajca

Przewodniczący  Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca
Odczytuje pismo Emilii Bogacz

Odpowiedzi udziela Z -ca Burmistrza Anna Ślagórsk  a   

DYSKUSJA



w dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Radna Teresa Kosmala
3. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska 
4. Radna Hanna Szotowska
5. Przewodniczący  Komisji – Marek Rajca

Przewodniczący   Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca  
Zamykam posiedzenie Komisji 

   protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny         Komisji Polityki Społecznej

        Zdrowia i Bezpieczeństwa

     Marek Rajca   

        

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


